
Protokół Nr IX/2011

Sesii Rady Gminy Belsk Duzy

odbytej w clniu 10 sierpnia 2011 roku

Stan Rady 15, obecnych 13 radnych.
-wg listy obecności, zał. nr 1.

Spoza Rady udział wzięli:
- Władysław Piątkowski - Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan -Skarbnik Gminy,
- Stanisław Woźniak - Radny Powiatu,
- Adolf Maciak - Radny Powiatu,
* Jacek Pruszkowski - Radomskalzba Rolnicza,
- Janusz Honory - Kierownlk ZGK,
- Roman Woźniak - Prezes ZG OSP Belsk.
- Janusz Honory - Kierowntk ZGK,
* Tadeusz Jachoski - Dyrektor Pow. Zarządu Drog,
- Zdzistaul Gosk -Wiceprezes Pias.Gr.Kolei Wąskotorowej,
- przewodniczący jednostek pomocniczych

- wg listy obecności, zał. nr 2,

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk- Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk
Otworzył obrady i strvierdził quorum. Powitał Radnych i Gości. Zaproponował porządek.

Rada przyięła jednogłośnie następujący porządek obrad:

].. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesii.
2. Podjęcie uchwał w sprawach:

a/ zmiany w budźecie gminy na br.,
b/ zmiany w budżecie gminy na br.,
c/ zmiarry w budźecie gminy na br.,
d/ zmiarry uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy,
e / zacirynięc ia długoterrninowego kredytu bankowego,
f/ wynagrodzenia Wójta Gminy,
g/ zatwierdzenia zmian w planie odnowy miejscowości Belsk Duzy będącego

podstawą do aplikowania o środki UE - działanie Odnowa i rozwój wsi,
3. Propozycjaprzejęcia na współwłasność mienia Grójeckiej Kolei Wąskotorowej.
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4. Sprawozdanie z działalności Wójta.
5. Informacja Wójta o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji.
6. Zgłaszanie przez radnych nowych interpelacji i udzielanie odporviedzi przezWotta.
7 .7-apytania i wolne wnioski.
B. Zanknięcie obrad.

Pkt. 1.

Protakół z popruedniej Sesji Rady przyjęła jednogłośnie.

Pkt 2.

a/ Pan Andrzej Adamczyk
()czytal projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budźetową
Gminy Belsk Duzy na rok ?a]1 /uchwała nr IX/59/2011 - zał. nr 3/.

b/ Pan Andrzej Konarski
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniąącą uchwałę budżetową
Gminy Belsk Duży na rok 2O7l f uchwała nr IW6O/2011 - zŃ. nr 4/.

c/Pan Jan Maciak
adczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę buclżetową
Gminy Belsk Duży na rok 201,1, /uchrłała Nr IX/61/201,1 - zń. nr 5l.

d/ Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy pocljęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Belsk Duzy /uchwała nr TX/62/2O1L - zal. nr 6/.

el Pan Andrzej Konarski
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie zacia .nięcia
długoterminowego kredytu bankowego /uchwała nr lx/ffi/?all - zał. nr 7l.
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f/ Parr Jarr Maciak
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w prawie wynagrodzenia Wójta
Gminy Belsk DLży /uchwała nr IX/64f2a1 - zal. nr B/.

s/ Pan Andrzej Adamczyk
Przeczytał projekt kolejnej uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie zatlilerdzenia zmian w
Planie Odnowy Miejscowości Belsk Duży będącego podstawą do aplikowania o środki
pomocowe UE w Europejskiego Funduszu Rolnego w ramach Programu Rozrvoju
Obszarów Wiejskich, działanie - odnowa i rozwój,wsi luchwała nr IW65/20I7 - zał. nr g/.

Pkt. 3.

pan zdzisław Gosk
Przedstawił działalność Piaseczyńsko-Grojeckiej Kolei Dojazdowej oraz zamierzenia i
ofertę zavłarcia porozumienia z samorządami na dalsze działania.

Pkt. 4.

Pan Władysław Piątkowski
Przedstawił sprawozdanie ze swej działalności od ostatniej sesji.

Pkt. 5.

Pan Władysław Piątkowski
Udzielił odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.

Pkt. 6.

Pan Ireneusz Bałut
Zapytał, dlaczego straż musi płacić za wodę z hydrantu użytą do pożaru?
Jaką karę poniosła osoba, która nielegalnie pobiera wodę na drodze do Golian i ile
jest jeszcze lewych podtączeń?
Jak jest z remontem kosiarki do koszenia boiska i kto powinien ją remontować?
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Pan Krzysztof Witczak
Proponował promowanie Związku Sadowników, sdyż na 150 zaprCIszonych przybyło
tylko 12 osob na walne. Związek ten jest potrzebny naszym sadownikom m,in.
ProPagując zasady zatrudniania cudzoziemców do pracy w gospodarstwach.

Pan Jan Maciak
Zapytał, kiedy planowane jest zakończenie budowy wodociągu na południu gminy?

Pan Władysław Piątkowski
Na bieźąco udzielił wyjaśnien i odpowiedzi.

Pkt. 7.

Pan Tadeusz Jachoski
Poinformował o pracach na drogach powiatowych i prosił o kontrakt rv razie potrzeby.

pan stanisław woźniak
Poinformował o sytuacji finansowej powiatu i okrojonych planach inwestycji, a także
wynikach przeglądu drog.

Pan AdoIf Maciak
przedstarłił sytuację ograniczeń w,e wspołfinansowaniu zadań
wykonaniu tylko chodnika w Belsku Dużym.

samorządami

Na zadawane pytania szczegółowe o remonty dróg, przepustów, znaków i wycinki drzew
o dpowiad ali zaintere sowani.

Pan Jacek Fruszkow ki
poinformo\Aiał o działaniach
takze pracy dot. f;aco,wania

Pkt. 8.

Pan Andrzei Arlarncuyk
Po w}iczerpaniu porząrlku, zamknął obrad}r Rady.

Na tym pr tokół zaknnczono.

protokałowałal

Związku Sadowników oraz Mazowieckiej Izby Rolniczej, a
strat w rolnictwie.


